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Bogatiji ste no što ste možda mislili:

Blizina vašeg Spasitelja

Pritiska vas breme krivice?

Život vam je na mrtvoj tački?
Preterujete u prepuštanju zadovoljstvima? Ose-

ćate se kao odbačeni i nepotrebni?
Treba vam piće (ili droga) da biste izašli na kraj 

s problemima?

U vašoj neposrednoj blizini je Spasitelj koji daje ži-
vot:

On je već vaš Spasitelj ukoliko Ga u tome ne 
sprečavate.

Već vas je iskupio. (Ima prava da to učini – voli 
vas)

Sam je umro stvarnom smrću da bi platio za vaše 
grehe.

Već vam je dao dar spasenja, a ne samo ponudio. 
Niste baš sigurni? Jednostavno pomislite na 
to da dišete i da ste živi; a ne biste to bili, da 
On već nije umro stvarnom smrću, vašom 
„drugom smrću“.1 Vaš sadašnji život je do-

1  Biblijski izraz: Otkrivenje 2,11 i 20,14; razlikuje se od smrti koju 
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kaz da On hoće da nađete mir danas, a nada-
lje i večni život.

Isus, svemoćni, božanski Sin Božji.
Neko koga valja zapaziti.
Vi Mu možete reći „ne“ i odbiti Ga;
On mora poštovati vaš izbor.
Ali ako Ga u tome ne sprečite, On preuzima ini-

cijativu da vas povede ka sreći ovde i sada, a 
dalje – ka nebu i večnom životu.

Suviše dobro da bi bilo istinito?

On je platio ogromnu cenu da se to obistini – 
cenu svoje krvi. Šta bi to moglo da znači?

je Isus nazvao „san“ (videti Jovan 11,11-14; 1. Solunjanima 4,15.16)
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Blizina vašeg Spasitelja

Ovo je šokantna, ali veoma DOBRA 
VEST: 

Učenjaci su nedavno došli do novih otkrića u Bi-
bliji. Kao da se gusta magla podigla i blistavo sunce 
zasjalo kroz nju.

Ako je učinjen džinovski napredak u naučnim ot-
krićima na svim nivoima, zašto ne bi bilo podjednako 
čudesnog napretka i u razumevanju Božje DOBRE 
VESTI?

Ovde nije reč o memljivim rukopisima pronađe-
nim u pustinjskoj pećini ili iskopanim u egipatskom 
pesku, nego o otkrićima u samoj Bibliji, o VESTI koja 
je bolja nego što većina ljudi može to i da zamisli.

Bog je više „u toku“ nego Internet ili sutrašnja 
emisija vesti, a kao Ocu koji hoće da to bude svakom 
ko poželi, može Mu se verovati. Pošto je beskonačan, 
On se prema svakome tako ophodi kao da je on/ona 
jedina osoba na Zemlji. I On je više nego voljan da 
pomogne nezaslužnim bićima koja žele bolji život i 
olakšanje od krivice i besmisla. 

DOBRA VEST odnosi se na ono što je Spasitelj 
učinio, čini i konačno će učiniti za nas (i u nama). 
Ne šta bi On mogao da učini, možda, može biti, ili 
AKO. On je postao Spasitelj sveta, a ne samo želeo da 
to bude – obezbeđujući da mi učinimo nešto što bi 
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pre toga za nas bilo nemoguće. On je već naznačen 
u biblijskim žutim stranama kao „Spasitelj svima lju-
dima, a osobito vernima“ (1. Timotiju 4,10). On već 
radi, umesto da samo očekuje posao.

Mi ljudi ne znamo kako da se izvučemo iz močva-
re greha. Spasitelj je pak zakoračio i pokazao inicijati-
vu da nas odatle izvadi.

Većina misli da je On posle vaskrsenja otišao na 
nebo da se opusti kao na nekom produženom odmoru. 
Učinio je svoj deo nekada davno, a mi sada moramo da se 
latimo posla, prestanemo da grešimo i činimo dobra dela.

No učenjaci su u Bibliji otkrili da Isus nikada ne 
uzima bilo kakav odmor. On je uvek na dužnosti, bez 
pauze u svojoj „kancelariji“ – o kojoj Biblija govori 
kao o „Svetinji“ na nebu.

Njegov rad s punim radnim vremenom spasava 
nas kao grešnike. Kako? Tako što On obnavlja ljudske 
olupine, doseže do najgorih beskućnika, podiže odba-
čene iz blata, sluša vapaje poremećenih i molitve tihog 
očaja u tri ujutru, šapuće vest nade utučenim alkoho-
ličarima i zavisnicima od droge, ubeđuje tinejdžere da 
On razume i brine, opominje potencijalne samoubice 
da to ne čine, izaziva grižu savesti kod lenjih, sebičnih 
„svetih“, dopire do ogrezlih prostitutki, leči slomljena 
srca, hrabri sužnje, daje nadu zlostavljanoj deci. Pre-
zauzet? Da, On je prezauzet!

Ali ne toliko da ne bi mogao da bude bliskiji i 
iskreniji prema nama nego što to može biti i najbolji 
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prijatelj. Sveto pismo opisuje Njegov danonoćni po-
sao kao službu „Prvosveštenika“. Najbolji savremeni 
ekvivalent tog neobičnog naziva jeste Božanski psihi-
jatar, ili Lekar naše duše. Mada je bio bezgrešan, On 
je uzeo našu palu, grešnu prirodu i suočio se sa našim 
suštinskim iskušenjima koja dovode do pada, baš kao 
što mi to moramo činiti. Morao je da kaže NE svome 
„ja“ baš kao i mi. Biblija daje jedan zapanjujući uvid u 
Njegovu dušu:

„Budući pak da deca imaju telo i krv, 
tako i on uze del u tome, da smrću satre ono-
ga koji ima državu smrti, to jest đavola: i da 
izbavi one koji god od straha smrti u svemu 
životu biše robovi... Zato beše dužan u svemu 
da bude kao braća, da bude milostiv i veran 
poglavar sveštenički“ (Jevrejima 2,14-17)

Njegova specijalnost je lečenje ljudi od svih vrsta 
povreda, još od detinjstva pa i ranije, od problema za 
koje nisu odgovorni. Ali, On nas nikada ne opravdava 
ako kukavički nastavljamo da grešimo; On leči, pra-
šta, čisti, oslobađa nas poput osuđenika koji izlazi iz 
zatvora, prihvata nas bez podozrenja, kao slobodne 
ljude.

Njega dotiče osećanje naše nemoći i zato saose-
ća s nama u „našim slabostima“. Biblija nas podstiče: 
„Da pristupimo dakle slobodno k prestolu blagodati, 
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da primimo milost i nađemo blagodat za vreme kad 
nam zatreba pomoć“ (Jevrejima 4,14-16 – Čarnić). 
Valja da naučimo kako da dođemo, i da budemo volj-
ni da to učinimo.

Ali, da, postoji tu i jedna zamka. To nije da vi mo-
rate prvo nešto da uradite. Umesto toga, morate nešto 
da uvidite. Morate da shvatite da ste grešnik da bi vaše 
„slobodno“ (u engleskom smelo) pristupanje imalo 
nekog smisla, jer On je Spasitelj koji pomaže samo 
grešnicima. Ako smatrate da ste pristojna, dovoljno 
dobra osoba po sopstvenoj oceni, onda vaš pokušaj 
da dođete k Njemu neće biti na mestu. Kod Njega su 
upravo grešnici prvorazredni ljudi. On kaže: „Jer ja 
nisam došao da zovem pravednike no grešnike na po-
kajanje“ (Matej 9,13)

Mora da ova pomalo ironična izjava potiče otuda 
što je On vrlo dobro znao da su grešnici jedina vrsta 
ljudi na ovoj planeti, čak i ako misle da nisu. Među-
tim, On poziva samo one koji su to spoznali, jer je 
Božji sveti zakon probio sve barijere podignute oko 
njihove duše, i ubedio ih da su grešni.

Isus je ubacivao „žalac“ u samozadovoljno razmi-
šljanje takozvanih „svetih“ ljudi, kritikujući te patetič-
ne „svete“ koji misle da su pravedni, a ne znaju koliko 
su jadni u očima neba, a i na životnoj pozornici pred 
drugim ljudima. Pošteno je reći da „Ni jednoga nema 
pravedna; ni jednoga nema razumna, i ni jednoga koji 
traži Boga. Svi se ukloniše (zastraniše – Savremeni 
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srpski prevod) i zajedno nevaljali postaše“ (Rimljani-
ma 3,10-12). Takvi ne poznaju svoju potrebu.

Ima trenutaka kada se magla podigne i onda to 
vidimo jasnije nego u drugim prilikama, zato što nam 
Sveti Duh uliva uverenje da smo svi isti po svojoj pri-
rodi – izgubljeni ljudi koji nisu u stanju da spasu sami 
sebe. Niko od nas po svojoj prirodi nije bolji od osta-
lih, jer smo svi načinjeni od istog testa, kako je Martin 
Luter to mudro rekao. „Da se svaka usta zapuše i sav 
svet da bude kriv pred Bogom“ (Rimljanima 3,19 – 
Čarnić).

To je ispisano svuda na svima nama. Naše ime je 
„Adam“, što je biblijski naziv za ceo ljudski rod. Adam 
je bio grešnik. Kad je u početku zgrešio, on je već sa-
državao u sebi čitav ljudski rod, tako da je celo čove-
čanstvo zgrešilo „u njemu“. Sav greh na ovome sve-
tu, kad je Adam pogrešio, uključen je dakle u njegov 
greh. Kao što je loza produžetak čokota, tako smo i 
mi Adamov produžetak. Njegovo seme je celokupno 
čovečanstvo. Prema tome, nema ljudskog bića na Ze-
mlji koje nije poteklo od Adama sa njegovom greš-
nom prirodom. „Svi su zgrešili i tako su lišeni slave 
Božje“ (23. stih – Čarnić). Ali DOBRA VEST javlja se 
u drugoj polovini iste rečenice: „a bez svoje zasluge su 
opravdani milošću njegovom, otkupom koji je u Isusu 
Hristu (24. stih – Bakotićev prevod)/te se opravdavaju 
za badava – njegovom blagodaću – na osnovu isku-
pljenja u Hristu Isusu“ (24. stih – Čarnićev prevod). 
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Taj drugi deo rečenice više nego poništava prvu po-
lovinu. Kako?

Reč „opravdan“ znači biti ispravljen, učinjen pra-
vim ili odbranjen. (Ne zaboravite, jedino je grešnicima 
potrebno da budu ispravljeni!) Molimo vas da na ovo 
obratite pažnju, zato što je sve učinjeno pre nego što 
smo mi sami bili u mogućnosti da učinimo bilo šta 
dobro. On nas je opravdao, ispravio, otkupio, spasao 
kao ljudski rod, bez ikakvog doprinosa s naše strane.

Pogrešno je reći ili misliti da nas naša vera spasa-
va. Vera nije naš Spasitelj. „Jer ste milošću (blagodaću 
– Čarnić) spaseni, po veri“ (Efescima 2,8 – Bakotić). 
To je u saglasnosti sa onim što smo upravo čitali u Ri-
mljanima 3,24 – spaseni smo pre nego što smo imali 
veru, ali se verom čvrsto hvatamo za tu blagoslovenu 
činjenicu i pretvaramo je u stvarnost u svom ličnom 
iskustvu. Ta DOBRA VEST jasno se očituje u Rimlja-
nima 3,23.24.

•	 „Svi“ se „opravdaše“, što znači, ceo ljudski 
rod. Ova istina je lek za depresiju, očaj, nizak 
nivo samopoštovanja. Verujte u to, i ubu-
duće nećete moći a da ne držite svoju glavu 
uspravno bilo kad i bilo gde. Međutim, kako 
se ostvaruje takva promena?

•	 Ti „svi“ opravdavaju se „zabadava“. Ne 
zahteva se nikakva ulaznica. Sve što je „za-
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badava“ odnosi se na svakoga, bez izuzetka. 
Niko ne može da kaže: „Ovo nije za mene“ 
(sem, naravno, ukoliko niste sa Marsa ili ni-
ste zgrešili – što su apsurdne pretpostavke). 
Prestanite da rasipate dragocenu duhovnu 
energiju brinući o tome da li vas je Bog pri-
hvatio. Izađite pred Njega kao princ ili prin-
ceza, što zacelo i jeste – u Njegovim očima. 
Vi ste već usvojeni i deo ste Njegove porodi-
ce „u Hristu“!

Neko je rekao: „Kako to može biti? Ja 
nisam stvarno hrišćanin a nikada i nisam 
bio!“ Odgovor glasi da je ceo ljudski rod bio 
skupa u Hristu kao drugom Adamu, baš kao 
što je po svojoj prirodi bio u prvom Adamu. 
Dakle, i vi ste uključeni. Kad je Hristos bio 
kršten, Otac je izjavio: „Ovo je sin moj lju-
bazni koji je po mojoj volji“ (Matej 3,17). On 
je pri tom govorio o nama svima, jer nas je 
računao „u Njemu“. Jedan pisac koji to dobro 
razume kaže da je ta reč „obgrlila... ceo ljud-
ski rod. Bog je progovorio Isusu kao našem 
predstavniku.“2

•	 „Svi“ su opravdani „blagodaću njegovom“. 
Zapazite da ovde nema reči „vera“. Vaša vera 
ili vaš nedostatak vere nema nikakve veze 

2  Čežnja vekova, str. 113 orig.
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s tim što je Hristos dao svoj život za vas i 
opravdao vas svojom žrtvom. I zapamtite da 
„blagodat“ nije namenjena dobrim ljudima 
nego onima koji je ne zaslužuju. „A onom 
koji radi, plata se ne računa kao dar, nego 
kao ono što mu se duguje. A onom koji ne 
radi, ali veruje u Onoga koji opravdava bez-
božnika, vera se računa u pravednost.“ (Ri-
mljanima 4,4.5 – Savremeni srpski prevod). 
Ovim se postiže da svako biva otkupljen „u 
Hristu Isusu“. 

•	 „Čekajte malo! Sve se to besplatno daje lo-
šim ljudima?“ Da, Biblija kaže „svima“. Ako 
vaš Otac nebeski „zapoveda svome suncu, te 
obasjava i zle i dobre, i daje dažd i praved-
nima i nepravednima“ (Matej 5,45), onda 
to mora podrazumevati i rđave ljude. Takvo 
mora da je značenje „blagodati“, ili to nije 
blagodat.

•	 Zamislite kakvo će to biti iznenađenje. 
Mnogo miliona ljudi nije shvatilo šta je Sin 
Božji učinio! To šokantno saznanje obuzeće 
svu njihovu pažnju, jer većini nikada nije 
bilo rečeno da je Hristos učinio takav jedan 
podvig. (Čak će i ateisti biti zapanjeni, jer ni-
kom ne bi pala na pamet takva ideja)



13

A sada, udahnimo duboko. Ovo je šokantno i za 
sve nas. Kakav dokaz imamo u Bibliji da je DOBRA 
VEST upravo ova dobra vest?
	 Kad Ga je Otac poslao na ovaj svet, Sin je 

dobio izričita uputstva da je Njegov posao da „spa-
se svet“. I On kaže: „Jer nisam došao da sudim svetu, 
nego da spasem svet“ i da dam „život svoj ... kao ot-
kup za mnoge“ (Jovan 12,47; Matej 20,28 – Čarnić).
	 A kada je već trebalo da umre, On se molio: 

„Posao svrših na zemlji koji si mi dao da radim“ (Jo-
van 17,4).
	 Prvi koji su prepoznali tu čudesnu istinu ve-

rovatno su bili Samarjani iz sela Sihar, koji su govorili: 
Mi „poznasmo da je ovaj zaista Spas svetu, Hristos“ 
(Jovan 4,42). Sinula im je misao – On nije samo Spa-
sitelj Jevreja ili jedne šačice neznabožaca koji veruju i 
slušaju, nego je On Spasitelj svakog čoveka!
	 Kao „poslednji Adam“ (1. Korinćanima 

15,45), On je postao „mi“, tačno kao što je Adam 
bio „mi“. Prema tome, kad je umro umesto nas, On 
je zaista umro kao „mi“. „Vi u punoj meri sve imate 
u njemu, koji je poglavar svakog gospodstva i vlasti“ 
(Kološanima 2,10 – Bakotić). Vi ste umrli „u Njemu“, 
vaskrsli „u Njemu“ i živećete večno „u Njemu“. (Videti 
Rimljanima 6,3-6; 8,9; Efescima 1,3-12)

On vas neće prisiljavati da se spasete protiv svoje 
volje. Vi možete reći „Ne!“ i izgubiti svoje rođenjem 
stečeno pravo (na spasenje – prim. izdavača), kao što 



14

je Isav prodao svoje za tanjir jela od sočiva (videti 1. 
Mojsijeva 25,29-33). Mnogi će baš tako postupiti. Ali 
„prvenaštvo“ (tj. rođenjem stečeno pravo – prim. iz-
davača) je vaše zato što ste član ljudskog roda.

Vi niste izuzetak. Jeste li grešnik? Vi ste razlog što 
je On došao da to učini. Možete li verovati da ste otku-
pljeni? Biblija upravo to govori. Da li nam je taj dar već 
dat? Upravo je to značenje reči „blagodat“ i „zabadava“.

„Zar ne postoji nešto što i ja moram da uči-
nim?“ Da, naravno. Nešto veliko i vrlo bitno: morate 
verovati u tu DOBRU VEST koju ste čuli i dopustiti da 
ona pokrene vašu dušu. „Jer Bogu tako omilje svijet 
da je i sina svojega jedinorodnoga dao, da nijedan koji 
ga vjeruje ne pogine, nego da ima život vječni“ (Jovan 
3,16). To je tačno, i niko nema prava da doda bilo šta 
što Isus nije rekao, kao na primer „moraš da učiniš 
ovo“ ili „moraš da učiniš ono“ ili da se „ništa ne doga-
đa ukoliko vi ne preuzmete inicijativu.“ On je preuzeo 
inicijativu; On je voleo; On je dao.

Ali ovo ne znači da je vera čisto mentalna (inte-
lektualna) saglasnost sa jednačinom kao što je verova-
ti da su 2+2=4. Verovati znači biti iskreno (od srca) za-
hvalan za cenu koju je Bog platio zato što nas je toliko 
voleo i dao svog Sina da umre za nas. To je ogromna 
istina koju mnogi od nas počinju da otkrivaju u Bibli-
ji. Takva vera obuzme celo srce – ne ostavljajući ništa 
za sebičnost ovog sveta. Zahvalnost srca biva velika 
zato što shvatate koliko je veliko to što je Isus uradio.
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Smrt kojom je On umro za nas nije se sastojala 
samo u podnošenju višečasovnog fizičkog bola, što je 
već samo po sebi dovoljno mučno. On je umro, kako 
to Biblija naziva, „drugom smrću“, smrću bez lične 
nade, „jer je dao dušu svoju na smrt“, o čemu govori 
prorok Isaija (53,12; Otkrivenje 2,11; 20,14). Druga-
čije rečeno, iz ljubavi prema nama On je dao sebe i 
sišao u „pakao“, istinski dajući sebe zauvek. (Najveli-
čanstveniji heroj na ovom svetu koji je umro za nekog 
drugog nije mogao da ode tako daleko!)

Na krstu, On je osetio svu puninu bola kada Bog 
nekoga napusti, i zajecao: „Zašto si me ostavio?“ Tu 
vidimo „širinu i dužinu i dubinu i visinu“ ljubavi. To je 
agape, ljubav toliko različita od one koju mi nazivamo 
ljubavlju kao što je dan od noći (Efescima 3,18). Kad 
naša mala zgrčena srca počnu to da cene, onda poči-
njemo da živimo. Bivamo slični vaskrslim umrlima. 
U stvari, naša srca nikada nisu bilo toliko dirnuta. Mi 
ne shvatamo svoj potencijal da volimo ljude za koje 
nikada nismo pomišljali da bismo ih mogli voleti, ni 
ogromnu sposobnost predanja Hristu, za koju nismo 
znali da je duboko zakopana u našem srcu. Ovo otkri-
će o sebi samima je veličanstveno. To je vaskrsenje u 
novi život već danas.

Imati vere ne znači samo pouzdati se u Gospo-
da kao što imate poverenja u banku ili osiguravajuću 
kompaniju. Možete se uzdati na takav način, a ipak 
ostati isto tako sebični kakvi ste bili ranije, zato što je 
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takvo poverenje usredsređeno na vas same. Misao iz 
Jovana 3,16 rešava problem i izvlači naša, po prirodi 
samoživa srca, iz mračne pećine ka sunčevoj svetlosti: 
vera je topla zahvalnost zbog onoga što je Sin Božji pla-
tio da bi nas spasao.

Znamo to iz nekoliko tekstova koji nam govore 
šta je vera. Dve stvari koje je Bog učino, prema Jovanu 
3,16, jesu: (a) On je toliko voleo svet da je (b) dao svog 
jedinorodnog Sina. Ove dve stvari podstiču (c): mi ve-
rujemo. Tačke (a) i (b) dolaze ispred (c)! Ako vaše srce 
kaže hvala za (a) i (b), onda ste već počeli da ostvaru-
jete (c). No, samo počeli, jer sebično srce tek počinje 
da se vraća u život; vi rastete; otvrdnulost nestaje iz 
dana u dan. A takva vrsta vere „kroz ljubav radi“ (aga-
pe). Vaše pobude i vaše ponašanje bivaju preobraženi 
procesom koji kreće iznutra. Nemojte se obeshrabriti 
ako taj proces izgleda spor. Sveti Duh je ipak na delu!

Drugim rečima, vera ne bi čak mogla ni da posto-
ji da najpre nije došlo do otkrivenja te ljubavi na krstu 
(agape). Sve ovo predstavlja samo još jedan način da se 
kaže kako je spasenje plod blagodati, „ne od dela (po 
delima – Bakotić), da se niko ne pohvali“ (Efescima 2,9).

Kada se Njegov krst dragi javi,
Sve i da mogu rumen skriti,
U zahvalnosti stopiti srce
I početi reke suza liti,
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Ali te kapi bola neće
Moj dug ljubavi nadoknaditi.
Zato ti, Gospode, dajem sebe,
To je sve što mogu učiniti.

– Ajzak Vots 

Ako vera „kroz ljubav radi“, onda nema kraja do-
brim delima na koje nas ona uvek podstiče. Eto pobe-
de nad svakom vrstom zla na koje nas đavo navodi. 
Nijedan zavisnik nije izvan Spasiteljevog domašaja. 
Prestanite da nosite breme krivice. Vera je sama po 
sebi promena srca. Ona miri otuđeno, sebično srce sa 
Bogom; a pošto niko ne može biti pomiren sa Bogom 
a da istovremeno ne bude pomiren i s Njegovim sve-
tim zakonom, takva vera odmah pomaže verniku da 
se radosno pokorava svim Božjim zapovestima iz De-
kaloga. Ljubav Hristova daje nam beskrajno snažnu 
motivaciju.

Od tog trenutka nadalje, ne postavlja se više pita-
nje: „Šta moram da učinim da bih bio spasen?“ nego: 
„Kako mogu dovoljno da Ti zahvalim što si moju 
dušu spasao od samog pakla?“ To je potpuno nova si-
tuacija, jer „gle, sve novo postade“, jer „je sve od Boga, 
koji pomiri nas sa sobom kroz Isusa Hrista i dade nam 
službu pomirenja.“ (2. Korinćanima 5,17.18)

To je takođe deo DOBRE VESTI – vi ćete postati 
„pomagač“ i, na neki čudesan, vama neshvatljiv način, 
objavljivati svima drugima „reč pomirenja“ koja vas je 
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do te mere promenila (19. stih). Možda će vam izgledati 
da je to sasvim neznatna pomoć, ali Sveti Duh će vas 
osposobiti da je pružite. Kada bi vas Bog odveo na samo 
nebo, ne biste mogli biti srećniji, jer nema radosnijeg 
uzbuđenja znanog ljudskom rodu nego postati kanal 
kroz koji će ovaj život teći ka drugom ljudskom biću.

Verovatno ste šokirani ovom skoro neverovatnom 
DOBROM VEŠĆU. Ona je iznenađujuće jasno i de-
taljno opisana u Rimljanima 5. Pogledajmo i pokušaj-
mo da dokučimo o čemu se tu govori: 

„(15) Ali sa darom blagodati nije kao sa 
prestupom. Jer ako su zbog prestupa jednoga 
čoveka mnogi umrli (na grčkom stoji „svi“), 
Božja blagodat i njegov dar – koji je s blago-
daću dat preko jednog čoveka, Isusa Hrista – 
u izobilju su darovani mnogima (svima). (16) 
A s darom nije kao s posledicama greha jed-
nog čoveka. Jer presuda koja je usledila zbog 
jednog prestupa dovela je do osude, a dar koji 
je usledio zbog mnogih prestupa doveo je do 
toga da mnogi (svi)3 budu proglašeni praved-
nima... (18) Zato, dakle, kao što je jednim 

3  To nikako ne treba razumeti da će svi ljudi biti spaseni. Sveto 
pismo razjašnjava da će izgubljeni na kraju potpuno shvatiti da im 
je Hristos dao dar opravdanja i spasenja „u Njemu“, ali su oni to, na 
žalost, odbacili. Detaljnije o ovoj tematici možete naći u našim dru-
gim izdanjima, posebno u „U potrazi za krstom“, Robert Dž. Vilend, 
13. poglavlje – prim. izdavača
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prestupom na sve ljude došla osuda, tako su i 
jednim činom opravdanja svi ljudi proglaše-
ni pravednima i dobijaju život.“ (kombinacija 
prevoda Čarnić-engleski prevod)4

Upravo se ovde mnogi ljudi probude da bi odmah 
potom zapazili nešto zaista zapanjujuće.

•	 Adamov grešni čin doneo je „osuđenje“ na 
„sve ljude“. Ali, čudnovato, Hristov „jedan 
pravedni čin“ doneo je „oslobođenje“ za te 
iste „sve ljude“. Drugim rečima, sve zlo koje 
je Adam učinio celom ljudskom rodu bilo je 
preokrenuto u dobro preko Hrista. Kako je 
On to mogao da učini? On je božanski Sin 
Božji, Stvoritelj sam! Postao je čovek, ali tim 
činom nije prestao da bude ono što je bio – 

4  Jedan od najjasnijih prevoda ovog vrlo bitnog teksta glasi:
„Božje delo blagodati prevazilazi sve ono loše što je Adam učinio. 
Jer ako je to loše delo jednog čoveka donelo smrt mnogima [grčki: 
mnogi, zapravo znači svi], njegova posledica je u ogromnoj meri 
nadmašena blagodaću Božjom i darom koji je dat mnogima 
zahvaljujući blagodati jednog čoveka, Isusa Hrista. Dakle, još jed-
nom, Božji dar ne treba da se poredi po svojim posledicama sa 
posledicom greha tog jednog čoveka; jer je sudski akt, nakon jed-
nog prestupa, rezultirao osudom, ali je čin blagodati, nakon toliko 
mnogo prestupa, rezultirao oslobađajućom presudom. ... Sledi, da-
kle, da je osuda svih ljudi posledica jednog prestupa iz čega dalje 
sledi da je posledica jednog pravednog čina oslobođenje i život za 
sve.“ (Rimljanima 5,15-18 – Revised English Bible) – prim. izdavača
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naime, Bog. Njegovo ime „Emanuilo“ znači 
On je s nama. (Videti Matej 1,23)

•	 To objašnjava kako su „svi“ bili „opravdani 
zabadava“ Hristovom žrtvom. „I Gospod 
pusti na nj bezakonja svih nas“ (Isaija 53,6). 
Bog nikoga nije zaobišao.

•	 Ali nepravda (ili greh) kao siguran rezul-
tat donosi smrt, i to stvarnu smrt. Hristos 
je „za sve okusio smrt“ (Jevrejima 2,9). Ono 
što mi zovemo „smrt“ Biblija naziva „san“ 
(Jovan 11,11-14; 1. Solunjanima 4,15.16). 
Ali ovo je nešto što Biblija naziva „drugom 
smrću“, koja je konačna (Otkrivenje 2,11). 
On je umro vašom drugom smrću. Udahnite 
duboko i razmislite o tome. Nema nijednog 
razloga pod nebom da biste vi morali umreti 
tom istom drugom smrću, sem ukoliko od-
lučite da Mu kažete „Ne“ i protivite se Njego-
vom Svetom Duhu.

•	 Blagodat je očevidno jača od greha, kao 
što je svetlost jača od tame. Svi gresi koje su 
sotona i njegovi zli anđeli ikada mogli da iz-
misle bivaju nadjačani Hristovom blagodaću 
koja je daleko veća nego ljudski greh. Da li 
je to DOBRA VEST? To je zapanjujuća vest!
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•	 Štaviše, blagodat daje „dar“ – oslobađajuću 
presudu, dragoceno opravdanje pred svemi-
rom. Kad je Hristos uzeo na sebe „bezakonja 
svih nas“, On je poneo našu krivicu, progla-
šavajući nas slobodnim, i postupao sa nama 
kao da smo nevini, iako to nismo bili. „To nije 
fer?“ Ako je tako, to je veličanstveni nefer po-
stupak, jer je Hristos zauzeo naše mesto; On je 
„postao mi“. To ne dolazi otuda što Bog sa za-
dovoljstvom gleda kako nevini biva pogubljen 
umesto krivca (što bi zaista bilo nefer), nego 
je Hristos sve nas prihvatio u sebe. Mi koji 
smo krivi umrli smo „u Hristu“, zato što je On 
uneo sebe u ljudski rod, i mi smo sad „u Nje-
mu“. I ne samo što je umro umesto nas, On je 
umro kao MI.5 A onda, koji je sledeći korak? 
Mi počinjemo da živimo kao što je Hristos ži-
veo – u poslušnosti Božjem svetom zakonu.

•	 „Ovo je DOBRA VEST koju, po Hristo-
vom nalogu, treba svima da objavimo. Kad 
je grešnik čuje i njegovo srce odgovori, so-
tona ne može da zaustavi njeno ostvarenje. 
Grešnik stiče iskustvo opravdanja verom, 

5  U našem jeziku ne postoji ta osetljivost da izrazi razliku između FOR 
US i AS US. Zato je prevedeno „kao MI“ (ovo MI je velikim slovima, 
da se pokaže specifičnost izraza koji podrazumeva: JEDNO S NAMA, 
POTPUNO POISTOVEĆEN S NAMA, ON=MI) – prim. izdavača
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što jednostavno znači biti učinjen pravim, 
ispravnim, dobiti obnovljeni život, zato što 
sada imate novo srce. To je mnogo više od 
čisto oslobađajuće presude. To ima ogromnu 
eksplozivnu moć da sebična srca preobrazi u 
srca puna ljubavi.

Isus je došao tako blizu nas da je postao jedan od 
nas; On shvata kako se mi iznutra osećamo. Nije greh 
biti kušan – svako se kuša, na jedan ili drugi način. 
Čak ni hiljadu iskušenja nisu jednaka jednom grehu. 
Do greha dolazi tek kad čovek podlegne iskušenju. 
„Jer, mi nemamo prvosveštenika koji ne može da sao-
seća s našim slabostima, nego takvog koji je u svemu 
bio iskušavan kao i mi, samo nije zgrešio“ (Jevrejima 
4,15 – Savremeni srpski prevod). Dva minusa daju 
plus; mi imamo takvog Spasitelja.

Bez obzira kakav vas problem muči, On zna, On 
razume, On saoseća sa vama, i vi se možete pouzda-
ti u Njegovu dobrotu. To, opet, ne znači da vam On 
povlađuje kad grešite ili da prihvata vaše izgovore što 
nastavljate da grešite. On zna da će vas greh ubiti i 
zato ga mrzi. Kad biste stajali na ivici prozora nekog 
oblakodera, On ne bi nežno rekao: „Znam kako si 
obeshrabren, i što se mene tiče, sasvim je u redu ako 
skočiš.“ Ne, nego bi vikao na vas: „Vraćaj se nazad! Da 
se nisi usudio da to učiniš! Ja znam kako se osećaš jer 
sam i ja bio u iskušenju da padnem u očajanje, ali sam 
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ga savladao, i besplatno ti dajem svoju blagodat da ga 
i ti pobediš!“ Zašto bi On tako strogo govorio? Zato 
što vas voli. Više ćete Ga ceniti kada budete razumeli 
zašto On ne može da podnese kad neprestano grešite. 
On ima u vidu za vas jedan bolji život.

Ona ista blagodat koja vas je opravdala daje vam 
se i da biste savladali svaki greh, svaku zavisnost. Ona 
vam se ne nudi samo privremeno AKO... Ona vam se 
jednostavno daje: „Pristupajmo dakle s pouzdanjem k 
prestolu blagodati, da primimo milost i nađemo bla-
godat, da bismo dobili pomoć u potrebama svojim“ 
(16. stih – Čarnić-Bakotić).

Proverimo ovo obećanje

•	 Pretpostavimo da ste alkoholičar. (a) „Mi-
lost“ vam daje nadu na oproštenje, (b) „bla-
godat“ vas uverava da je ne zaslužujete i da ne 
možete spasti sami sebe – osnovni princip ču-
venih Dvanaest koraka, (c) „pomoć“ je oslo-
bođenje od same zavisnosti, a ne samo njena 
zamena drugim drogama ili nikotinom, (d) 
„presto“ vam govori da je istinska takozvana 
„Viša sila“ zapravo Isus Hristos, Sin samoga 
Boga (alkoholizam je više nego bolest, to je 
greh protiv Njega i Njegovog svetog zakona 
koji kaže: „Ne ubij“), (e) oslobođenje je od sa-
mog korena svega toga – od samopovlađiva-
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nja.6 Dobra vest glasi: oslobođenje nam daje 
blagodat kako bismo bili u stanju da kažemo 
„Ne!“ iskušenju kad god ono naiđe. Vi „pobe-
đujete“ kao što je „i (On) pobedio“ (Otkrive-
nje 3,21). I nikada niste sami, jer ste sa Njim. 
Njegov Sveti Duh prodire do samog korena 
vašeg problema; lečenje počinje iznutra.

•	 Pretpostavimo da ste zavisnik od droga. 
Dok je Hristos bio u neiskazanoj agoniji na 
krstu, ljubazni ljudi ponudili su mu neko 
opojno sredstvo koje bi Mu ublažilo bol. Na-
šao se u strahovitom iskušenju da zagrize taj 
natopljeni sunđer i olakša sebi, ali „ne hte da 
pije“ (Matej 27,34). Izabrao je da sačuva bi-
star um, kako bi mogao dovršiti svoj posao, i 
postao Spasitelj ljudi od droge. Bio je kušan 
kao i mi, „ali bez greha“. Vi nikada ne možete 
ponoviti ono što je On uradio, ali Njegovom 
blagodaću možete sačuvati bistar um da biste 
umeli da cenite ono što je On za vas učinio.

•	 Pretpostavimo da se bavite kockanjem. 
Mnogi su tome skloni. Ta podmukla navika 

6  Ali imajte na umu da oslobođenje od greha ne znači da više ni-
kada nećete biti kušani. Vi ćete imati grešnu prirodu ili grešno telo 
sve dok Gospod ne dođe, no baš kao što je On „osudio“ greh u 
našem telu, vi takođe treba da ga „osudite“.
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izjeda dušu poput kiseline. Ali ono što vi ne 
biste mogli da učinite, Bog je učinio – „Bog je 
osudio greh u telu, poslavši, zbog greha, Sina 
svoga u telu jednakom telu greha.“ (Rimljani-
ma 8,3 – Bakotić). Ako je On osudio greh, to 
mora značiti da ga je stavio van zakona, zga-
zio, porazio. U Hristu imate slobodu i od ove 
zavisnosti. Upotrebite „ruku vere“ da bi ste 
došli do te slobode i čvrsto je se držite. Ne-
mojte davati prazna obećanja da se više nika-
da nećete kockati, nego (a) odlučite da to više 
ne činite, zatim (b) zamolite svog Spasitelja 
da vas izbavi od te navike i (c) zahvalite Mu 
što je to učinio. Vrlo jednostavno: vi nastav-
ljate da donosite odluke, možda i hiljadu puta 
dnevno. To je azbuka savladavanja problema.

•	 Pretpostavimo da ste rob apetitu. Ista bor-
ba, ista pobeda. Kad je Isus otpočeo svo-
ju službu, Njegova prva bitka bila je protiv 
apetita, i On je za nas izvojevao potpunu 
pobedu u tom smislu (Matej 4,2-4). I opet, 
vama je pobeda već data blagodaću, ali je vi 
ostvarujete „kroz veru“. Udubite se u priču 
o Hristovoj borbi i pobedi. Dokučite umom 
šta se to dogodilo. Beskorisno je moliti se 
Gospodu da ukloni od nas takvo iskušenje, 
jer hrane ima svuda. On bi mogao da usliši 
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takvu vašu molitvu samo kad bi zatvorio sve 
supermarkete i restorane na svetu. Među-
tim, vi se možete moliti da vam Njegov Sveti 
Duh pomogne da shvatite koliko je blagodat 
jača od apetita. Tako će vaša vera postajati 
sve snažnija. Vi ne morate da padnete, čak ni 
samo jednom. Jednostavno dozvolite Gos-
podu da vas drži za ruku. Sve što On mora 
imati jeste vaše dopuštenje!

•	 Pretpostavimo da ste prostitutka, ili upra-
žnjavate nastrani seks, ili ste zavisnik od 
pornografije. Koren robovanja požudnim 
strastima jeste ono isto samoljublje kojim je 
otpočela vladavina greha u samom početku. 
Ali, postoji nada. Vi morate shvatiti da je u 
Hristovom krstu isceljenje: „I kao što Mojsije 
podiže zmiju u pustinji, tako treba sin čovečiji 
da se podigne, da nijedan koji ga veruje ne po-
gine, nego da ima život večni“ (Jovan 3,14.15).

Od samog početka greh je predstavljao 
ubistvo Božjeg Sina, neprestano ponavljano 
u našem prirodnom stanju „neprijateljstva 
prema Bogu“ (Rimljanima 8,7). Neprijatelj-
stvo (ili mržnja) uvek vodi ubistvu ako se za 
to pruži prilika (1. Jovanova 3,15). Oni koji 
odbijaju da se pokaju „sami sebi nanovo ras-
pinju i ruže sina Božjega“ (Jevrejima 6,6). 
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Lek će poput lekovite kiseline sagoreti sve 
od glave do pete, ali i očistiti tu ljubav prema 
sebi. To je nebeski posao, a to je i ono što radi 
naš Prvosveštenik kao naš božanski Psihija-
tar – On vrši kauterizaciju7 i isceljuje ranu. 

Blagoslov dolazi, jer On je obećao da će 
„izliti“ na svet „duh milosti i molitava i po-
gledaće na mene kojega probodoše... U taj 
će dan biti otvoren izvor... za greh i za ne-
čistotu“ (Zaharija 12,10; 13,1). Blagosloveni 
„izvor“ za one koji budu prihvatili dar. Oni 
pak koji ga odbacuju, na dan konačnog Suda 
shvatiće šta su učinili. 

Nemojte pokušavati da zaobiđete Bož-
ji sveti zakon, i da igrate oko krsta. Padnite 
na svoja kolena, neka suze slobodno poteku, 
neka se vaša duša istopi, a onda Ga zamolite 
da On učini svoj posao; slično hirurgu koji 
vas neće operisati bez vaše pune dozvole, On 
je suviše učtiv da bi svoj posao čišćenja vašeg 
srca i izlečenja radio bez vašeg potpunog pri-
stanka da se neophodna „hirurška interven-
cija“ obavi. On nikada nije izgubio nijednog 
pacijenta!

7  Kauterizacija (med.) – sagorevanje rane u cilju sprečavanja daljeg 
procesa, veštačko otvaranje rane pomoću nagriznih (ili: razjednih) 
hemijskih sredstava, usijanog metala ili varnica električne struje vi-
sokog napona – prim. izdavača
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•	 I, najgore od svega, pretpostavimo da ste vi 
osoba koja tvrdi da je „hrišćanin“, ali tvr-
dog srca, sebična i ovozemaljski nastroje-
na. Član ste Crkve, mlaki i ne znate kako da 
s tim izađete na kraj, budući da je to stanje 
opijenosti i obamrlosti. Želite da se probudi-
te, ali ste kao paralizovani. Znate duboko u 
svom srcu da brukate svog Spasitelja. Poput 
samozadovoljnih književnika i fariseja koji 
su Ga razapeli, vi pred ljudima stvarate uti-
sak da ste pobožni i religiozni, a dobro znate 
da je to laž. Da, njemu je najteže da reši vaš 
slučaj. Lakše je spasavati izopačene ljude i 
kriminalce nego lečiti mlaku Crkvu koja je 
obmanuta, misleći da je „bogata i obogatila 
se i ništa ne potrebuje“ (Otkrivenje 3,17). 
Isus je kazao da „će bludnice ... ući u carstvo 
Božje“ pre takvih ljudi (Matej 21,31).

Međutim, postoji nada čak i za ove lju-
de. On nam nalaže: „Postaraj se dakle i pokaj 
se“ (Otkrivenje 3,19). Beskorisno je ako mi-
slimo da je pokajanje pokušaj da priznamo 
ono malo „sitnih greha“ na koje smo upola 
ponosni. Istinsko kajanje podrazumeva greh 
za koji i ne shvatamo da se nalazi u našem 
srcu. Duboko u duši, mi nismo ništa bolji od 
bilo koga drugog. Ovo nas možda probada 
kao nožem, ali je istina, pošto mi ne pose-



29

dujemo sopstvenu pravednost (Isaija 64,6). 
Prema tome, greh nekog drugog bio bi i naš 
greh da nije Hristove blagodati .

Ceo ljudski rod doživeo bi propast da 
nas Hristos nije spasao, a i vi i ja deo smo 
toga. Ako je greh celog sveta bio Adamov, 
onda je i naš. Kada to priznamo, bićemo 
spremni da primimo dar pokajanja. Što više 
uviđamo ogromnost greha, veća će biti i ra-
dost kad shvatimo da nam je oprošteno.

•	 Životna priča Marije Magdalene najbolje 
objašnjava šta to znači. Ova žena je znala da 
je bila opsednuta demonima (njih sedam na 
broju) koje je Isus isterao. „Sedam“ znači sve; 
stoga je ona videla sebe kao najvećeg greš-
nika. Shvatala je da nije bolja od bilo koga 
drugog. Gresi celoga sveta bili su i njeni. Bila 
je sva izgubljena, beznadežno očajna, oseća-
la se bezvrednom i nije imala nikakvog ci-
lja. Raspoznavši napokon svu veličinu svog 
greha, bila je spremna da shvati svu veliči-
nu Hristovog oproštaja, i to je bio njen spas. 
Srca preplavljenog zahvalnošću, razbila je 
svoju alabastersku flašicu „dragocenog“ ulja, 
obilno pomazala stopala Božjeg Sina i opra-
la ih svojim suzama. Isus joj je rekao: „Vera 
tvoja pomože ti; idi s mirom“ (Luka 7,50). 
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Isus je uputio vrlo ozbiljnu pouku: onaj kome 
je mnogo oprošteno, mnogo i voli, a onaj koji 
misli da mu je potreban samo neznatan opro-
štaj „ima malu ljubav“ (47. stih).

Možete li priznati da je i vaš problem isti – „sedam 
demona“? Ako propustite da to u potpunosti shvatite, 
niste učinili ništa od onoga što Jovan smatra tajnom 
oslobođenja: „Ako priznajemo grehe svoje, veran je i 
pravedan da nam oprosti grehe naše, i očisti nas od 
svake nepravde“ (1. Jovanova 1,9). Samopravedni sva-
kako nisu u stanju da sagledaju svoje grehe u celini.

A upravo je ovo DOBRA VEST

Spasitelj voli vašu dušu, i Njegova ruka počiva na 
vama danas. Poželite Mu dobrodošlicu i pustite Ga da 
uđe u vaš život i vaše srce. Neka vas On vodi celim 
putem.

„I uši će tvoje slušati reč iza tebe gde govori: to je 
put, idite njim, ako biste svrnuli na desno ili na levo“ 
(Isaija 30,21). To je služba Bogu koja traje 24 sata u 
danu, sedam dana u sedmici, to je bolje od okreta-
nja bilo kog telefonskog broja za ukazivanje pomoći. 
„Kancelarija“ vašeg Spasitelja nikada nije zatvorena, 
čak ni na dan Božića ili Nove godine.



ŽELITE DA JOŠ VIŠE 
NAUČITE O OVOJ DOBROJ VESTI?

REČ KOJA JE 
PREOKRENULA SVET

Kako je jedna jedina reč mogla da 
milione preobrazi u ljude spremne 
da umru za svoja ubeđenja, a ostale 
milione u njihove progonitelje žedne 
krvi?
Kakva se sila krije u toj novoj i čud-

noj reči?

ŽENA KOJA JE 
REKLA „DA“ BOGU

Tokom mnogih vekova, razvilo se 
mnoštvo mitova o Mariji, majci Isu-
sovoj. Nastala od materijala name-
njenog hrišćanima evangelističkog 
usmerenja, ova brošura  predstavlja 
pokušaj odvajanja neistine od fas-
cinantnih istina koje nam Pismo ot-
kriva o ovoj divnoj ženi.
Bolje razumevanje Marije može nam pomoći da bolje 
razumemo i njenog Sina.



OBRNUTA MOLITVA
Voda ne teče uzbrdo, a i ljudi obično 
ne izgovaraju molitve poput one za-
panjujuće u Jevanđelju po Jovanu 4, 
koja je obrnutog smera.
Jesmo li spremni za tektonsku pro-
menu u svom pristupanju Božjem 
prestolu?

KAKO SPASITI BRAK
Kako živeti s lošim bračnim partne-
rom. Bog ima lekovite Dobre vesti 
koje će doneti blagosloveno olakša-
nje u svaki nesrećan dom, i dodatno 
ohrabrenje za sve one koji su srećni 
u svom braku. Lek je u onom što ve-
rujemo, a ne u onom što činimo!

DOBRA VEST U MALO REČI
Brošura nam otkriva kako ljudi i 
žene mogu da kroz Jevanđelje pro-
nađu zadovoljavajuće odgovore na 
svoje probleme. Mera vere – čežnja 
za Bogom – usađena je u svakom 
ljudskom srcu. Bog svakako zna 
kako će odgovoriti na ovu čežnju.



Preporučujemo i sledeće knjige:

MOĆNA DOBRA VEST, 
Robert J. Wieland

Knjiga sadrži pregled modernih 
koncepcija jednostavne poruke koje 
bi trebalo da budu „sila Božja na 
spasenje“ (Rimljanima 1,16), a koje 
su postale žalostan izvor zbunjeno-
sti. Nasuprot tome, ovo delo baca sa-

svim novo svetlo na svu tu frustraci-
ju, bezvoljnost, opadanje i mlakost koji se ogledaju na 
duhovnom planu. Da li smo propustili da sagledamo 
koliko je Dobra vest zaista dobra, ili nismo poverovali 
u to? Ideje koje su ovde izložene utemeljene su na Bi-
bliji i predstavljaju svež dah koji je već pokrenuo srca 
desetina hiljada ljudi širom sveta. Ova knjiga posebno 
se obraća onima koji traže čvrsto tlo kao temelj svoje 
nade, usred ovog sveta punog beznađa i pometnje.

DOBRA VEST JE BOLJA NEGO 
ŠTO MISLITE, Robert J. Wieland

Milioni ljudi veruju lošim vestima. 
Evanđeoska poruka je tako dobra 
vest, da je to ponekad teško i pove-
rovati. „Božja milost je...beskrajno 
bolja nego što ste mislili.“ Prvi put 
odštampana 1985, ova knjiga na-
stavlja da izaziva pažnju.



MARIJA MAGDALENA: 
Biblijska priča, 

Robert J. Wieland
Marija Magdalena pleni pažnju i 
inspiriše maštu gotovo svake osobe 
koja je slušala o njenom tajanstve-
nom i raskošnom činu pomazanja 
skupocenim mirom koje je izlila 
na  Isusova stopala, opravši ih zatim 
svojim suzama. Robert  J. Wieland istražuje životnu 
priču ove čudesne žene koja zauzima visoko mesto 
među ličnostima o kojima govori Sveto pismo.

U POTRAZI ZA KRSTOM, 
Robert J. Wieland

Autor istražuje „putovanja“ onih 
osoba koje su se uputile prema kr-
stu, među kojima su, pored njega sa-
mog, Isus, Marija Magdalena i Pavle. 
On nam otkriva kako možemo steći 
svoje lično iskustvo na tom istom 
„putovanju“, i naglašava da krst ne-
sumnjivo ima snagu da protera svaki 

strah iz ljudskog srca. Radi se o dirljivo i ubedljivo na-
pisanom štivu, namenjenom čitaocu modernog doba.



Radosne Vesti: 
OD ISUSA SA LJUBAVLJU

Komplet od 34 lekcije iz Svetog pi-
sma koje će obradovati Vaše srce. 
Podeljene na tri odseka: Dobra Vest 
koja uzdiže um (srce), Dobra Vest 
o budućnosti i Pronalaženje Božjeg 
mesta sigurnosti.  

ZLATO PREČIŠĆENO U OGNJU, 
Robert J. Wieland

Knjiga koja je imperativ za svakog 
ko želi bolje da razume značenje Isu-
sove vere i Hristove prirode.  
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